
 
 
  
 

作品名稱：葛尼.八 (8Gurney Penthouse)

面積 ：2000m²

主要建材：原木紋夾板、實木、大理石、人造石、

古銅色鏡、壁面繃布、壁紙、壁布、

特製印花地毯



依山水而居，借天地入園。以現代東方美學爲基礎，融合自然元素，找尋現代與傳統文化的極緻生活。

借山、借水、借四季。運用框景、借景等造型方式增加與室外空間的自然融合。沉穩的木色為基調，燈光勾勒出山景綫條

形成節奏，從灰色沙發到墨綠腳凳的色彩結合與明亮的米黃色調加以輔助，草綠盆景的搭配，細細品味間，

猶有一種文人雅士的清風氣質，溫柔而敦厚。。

While staying true to the theme, the grand living is highlighted with a LED lighting wall panel mimicking the climb to the mountain bringing you 

closer to heaven. Decorated with modern furniture pieces with a mix of traditional décor sums up the perfect ‘New Oriental Vibe’.



偏廳是以別緻的現代奢華，藤製元素融合到中式現代家具。綫條，幾何

與圓形間的對比，造就中式元素與現代材質的巧妙兼柔的佈局風格。再

以繁星吊燈與花卉點綴，配合山影裊繞為景，彷彿置於山中小廬，即使

在燥熱的夏天也能讓人無比舒心。

The guest waiting room on the other hand combines chic modern luxury pieces with 

rattan influenced design to modern Ming-Dynasty Hardwood lounge chairs. A 

tastefully done furniture selection that compliments the contrasting elements 

between the straight geometrical lines to the rounded edges of the entrance and 

furniture.  



長廊，實現了空間的分割，白色大理石與花地毯的呼應形成了視覺的延申，不只是

沉穩奢華，更是突破了空间的束缚。

走道的源頭則通向帶有落地窗戶和陽臺的餐廳與開放式厨房.一張八人座的大理石

餐桌,與櫥櫃相呼應的褐色餐椅加上白色大理石桌面的中島組合使整體顯得

濃淡皆宜。

A luxurious walkway with floral carpet on Calacatta marble flooring creates the illusion of never-

ending length. Opening its many doors, one finds the dining and kitchen with large windows and 

balcony allowing the sunlight to pierce through the interior. An 8-seater dining table with neutral 

upholstered wingback seats blends in harmoniously with the dry kitchen with a feature Volakas

marble island separating the workspace and the dining. Interest is added to the interior by 

layering different textures with hues from the same family to create the stunning timeless space. 



主臥反映了主人的內在寧靜。 雲霧飄渺的山水背景搭配深色木質為架框，並以拋光的黃銅綫條突出點綴。

床側的床頭櫃，更是採用現代設計與傳統筐籃的結合。 一組現代圓形吊燈跳脫了空間的均等佈局，有如點亮

了其中的靈魂。

The master bedroom reflects the inner peace of the owner’s inner self. Traditional Chinese painting framed with dark wood, 

highlighted with polished brass lining acts as a feature panel behind the contemporary bed frame and subdued bench. Standing 

on each side beside the bed is a bedside table inspired by the shape of a traditional wicker basket in a modernized design. 

Offsetting the room’s equal layout with a set of contemporary circular pendant lights adds visual interest to the interior. 

The master bath is no less magnificent as marble is used to cover every inch of the wall which is both a statement and a source 

of power to boost one’s confidence.  



原木氣息的架構、磚砌的壁爐、鹿頭壁挂、皮紋地毯和實木茶几都是都是狩獵屋的必備元素。通過精緻的玻璃吊燈、舒

適的L型沙發讓整個空間增添奢華感。西式的大氣與輕奢的碰撞，配上一杯香醇的白酒，更是讓人沉醉不已。

A cozy luxurious cabin themed entertainment room retreat with raw wooden beams, faux deer head, cow skin rug and antique furniture is 

made opulent with a few more touches of chandeliers and velvet textured throws bringing the interior to a whole different space; from the 

East to the West. 



落日餘暉，霞光漸退的傍晚，夕陽與雲朵在相互輝映下呈現出火焰一般的嫣紅。在空中飄動的云絮，像置身于輕紗般的

美夢似的，遠離煩惱。

象徵月與星的燈光設計，照在禪宗雅意的庭院造景，簡樸、靜謐外有如畫龍點睛的效果 。

This penthouse has an outdoor pool, wading pool, BBQ area and a Japanese inspired outdoor dining space with landscape where further 

back in the space, sits a cozy study room with a tea corner which would be appreciated by any tea enthusiast. 


